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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2023/24:452 Fritidskortet

Det har nu blivit klart att regeringen inte lyckats implementera det nödvändiga 
systemet för fritidskortet, vilket innebär att de tilldelade pengarna, på över 700 
miljoner, inte kommer att användas som planerat.

Fritidskortet är regeringens största satsning på barns och ungas fritid. Syftet 
med fritidskortet har varit att ge familjer ett ekonomiskt stöd att täcka kostnader 
som terminsavgifter och därmed göra det enklare för fler att delta i 
fritidsverksamheter såsom idrott. 

När regeringens största satsning på detta område nu uteblir är det oklart hur 
regeringen i stället ska sänka trösklarna för att fler barn och unga ska få en 
meningsfull fritid.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Jakob Forssmed: 

 

1. Vad tänker ministern och regeringen göra med de tilldelade 700 
miljoner kronorna för fritidskortet som nu riskerar att inte kunna 
användas som planerat?

2. Vilka satsningar avser ministern att göra för att ge barn och unga ökad 
tillgång till en aktiv och meningsfull fritid? 

………………………………………

Azadeh Rojhan (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-08
Besvaras senast
2024-03-01
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


